
Kort verslag van het werkbezoek van de staatssecretaris van VWS, mevrouw Ross – Van Dorp, 
aan de Nederlandse Antillen en Aruba van 3 november tot en met 14 november 2006 
 
 
Van 3 november tot en met 14 november 2006 heeft de staatssecretaris van VWS een 
werkbezoek gebracht aan de Nederlandse Antillen en Aruba.  
 
Het werkbezoek was gericht op de opening van drie Cruijff Courts tijdens het bezoek van  
HM de Koningin op de eilanden Aruba, Bonaire en Curaçao. Tevens waren de voortgang van de 
samenwerking met Aruba en de Nederlandse Antillen en de consequenties van de aankomende 
staatkundige hervormingen op de Nederlandse Antillen voor het sportbeleid aan de orde.  
 
Opening Cruijff Courts 
Tijdens de Koninkrijkspelen in 2005 heeft de staatssecretaris Aruba en elk eiland van de 
Nederlandse Antillen één Cruijff Court geschonken. Deze courts zijn door Hare Majesteit de 
Koningin en Johan Cruijff (uitvoerder) en in aanwezigheid van de staatssecretaris 
(initiatiefneemster en financier) nu geopend op de benedenwindse eilanden. De openingen waren 
een groot succes. Publicitair is er veel positieve aandacht voor de openingen geweest.  
 
Aruba 
Aruba is bereid in 2009 de Koninkrijkspelen te organiseren. De staatkundige veranderingen op de 
Nederlandse Antillen kunnen echter consequenties hebben voor het deelnameveld. Afgesproken 
is in het voorjaar van 2007 een ministeriële conferentie te organiseren over de Koninkrijkspelen 
en de toekomstige samenwerking op het terrein van de sport met Aruba en de 
Nederlandse Antillen.  
 
Landelijke overheid Nederlandse Antillen 
Met minister voor Onderwijs, Cultuur, Jeugd en Sport, mevrouw Leeflang, zijn diverse afspraken 
over talentontwikkeling, sportopleidingen en doping gemaakt. De wens is in 2007 te komen tot 
koninkrijkswetgeving die de ratificatie van de UNESCO conventie tegen doping in de sport regelt. 
De resultaten van het eilandelijke sportoverleg Nederlandse Antillen zijn besproken. De 
gedeputeerden van de eilanden hebben zich bereid verklaard te onderzoeken of en hoe het NAOC 
(Olympisch Comité) sporters kan blijven uitzenden naar Olympische evenementen. Er is door 
minister Leeflang vaart gezet achter het initiatief om te komen tot een beroepsopleiding sport en 
bewegen zowel op Sint Maarten als op Curaçao.  
Met minister Smith van Volksgezondheid en Sociale ontwikkeling is er gesproken over het  
delta plan jeugd, preventie en opvoedingsondersteuning.  
 
Bonaire 
Op Bonaire (toekomstig Nederlandse gemeente overzee) is er met het eilandsbestuur overlegd 
over de nieuwe verhoudingen en de consequenties daarvan. Welke consequenties dat heeft voor 
de sport is nog ongewis. De staatssecretaris heeft aangegeven dat bij het maken van een scan 
op de K3-eilanden naar de diverse voorzieningen op het terrein van zorg en onderwijs ook de 
jeugd- en sportvoorzieningen moeten worden meegenomen.  
Het onderhoud van veel sportvoorzieningen is sterk verwaarloosd en het beheer onvoldoende 
georganiseerd.  
 
 
 
 
 
 


